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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Indított-e vizsgálatot az OLAF a Korányi-projekttel kapcsolatosan? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt évtizedek egyik legnagyobb egészségügyi beruházása a Semmelweis Egyetem
Európai Uniós társfinanszírozásból megvalósuló Korányi projektje (megnevezésében :
KMOP-4 .3 .1/A_2-09-2f-2010-0001), amely lassan a befejező szakaszához érkezik .

Az Üllő i úti klinikai tömbben lévő sürgősségi centrum építését már 2013-ban be kellett voln a
fejezni, de a kivitelezés még messze áll a teljes készültségt ő l . A kormány egyébként — mint a z
Ön elő tt is ismert — a korábban kisebbre tervezett tömb vonatkozásában, a Semmelweis Ter v
keretében jelentős mértékben kib ővítette a beruházást, melynek eredményeként 19 .000
négyzetmétert is meghaladó nettó alapterületű tömb jönne létre .

A kivitelezés során — ahogyan az a Népszabadságban megjelent, egy bels ő kivitelezést végz ő
vállalkozás elmondása szerint — komoly visszaélések történhettek, melyek keretébe n
alulárazás miatt silány minőségű anyagok, illetve szerkezetek kerülhettek beépítésre ,
amelynek következtében a lap szerint 400 millió forintot spóroltak meg . A „spórolással”
kapcsolatban bejelentés is érkezett a Minisztériumhoz és egyéb hatóságokhoz is, azonban ez
alapján — legalábbis a média állításai szerint — nem indult eljárás a projekttel kapcsolatban .

Mindezekre tekintettel kérem a Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

Indított-e eljárást a Korányi-projekttel kapcsolatban a Minisztérium?



- Vizsgálta-e a Minisztérium a beépítésre kerül ő anyagok minőségével kapcsolato s

kifogásokat?

Van-e a Minisztériumnak tudomása arról, hogy más hatóság indított az üggye l

kapcsolatosan eljárást ?

Amennyiben indítottak ilyen vizsgálatot és err ől a Minisztériumnak van hivatalos

tudomása, mely szakaszában áll a vizsgálat és milyen megállapításokat lehe t

tenni ez alapján?

Vizsgálja-e az OLAF (Európai Unió Csalás Elleni Hivatala) a Korányi-projektet ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015. június 9 .
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